
                            MESTO  MYJAVA 
 
Číslo: 6/2022 - záp.                                                               V Myjave dňa 21.10.2022 

Z á p i s n i c a 

z  Hodnotiace slávnostného zasadnutia Mestského  zastupiteľstva  v  M y j a v e,                               
zo dňa 20. októbra 2022. 

P r í t o m n í:  

1.     Viera                     Dugová 
2.     Mgr. Viera             F e r i a n c o v á 
3.     Milan                     F ú s e k  
4.     Ing. Ľubomír         H a l a b r í n  
5.     Jaroslav                H a r g a š 
6.     Branislav               H a v l í k  
7.     Mgr. Ľubomír        K a r i k a 
8.     Ing. Rastislav        K o s t e l n ý  
9.     Ing. Jaroslav         K r č – Š e b e r a 
10.     Ing. Milan              M a j t á n  
11.     Mgr. Lenka            P i p o v á, zástupca primátora 
12.     Ing. Martin             P o d m a j e r s k ý 
13.     Peter                      P o d m a j e r s k ý 
14.     Ing. Stanislav        T o m i č 
15.     Ing. Vladimír          T ó t h 
16.     Ing. Peter               V a l ú c h  
17.     Zlata                      V y d a r e n á 
18.     Miloš                      Z á b r a ž n ý  

 

19.     Pavel                     H a l  a b r í n, primátor mesta Myjava  
20.     Ing. Vladimír          V ý d u r e k, hlavný kontrolór mesta 
21.     Ing. Jarmila            S l u k o v á, prednostka MsU Myjava 
 

Ďalej boli prítomní vedúci oddelení MsÚ Myjava: 

22.   Ing. Ingrid  Vaňová,                  ved. odd. ekonomického 
23.   Ján Obeda,                               ved. odd. majetku 
24.   Lenka Kulíšková                       ved. odd. daní a poplatkov 
25.   Ing. Jana Cablková                   ved. odd. výstavby a ŽP 
26.   Mgr. Hana Cigánková               ved. odd. kultúry 
27.   Ing. Lenka Bunčiaková             ved. odd. regionálneho rozvoja 
28.   Mgr. Jana Gáliková                   ved. odd. soc. služieb 
27.   Mgr. Marek Hrin                        hovorca mesta 
29.   Miroslav Zeman                        zást. náčelníka MsP Myjava 
30.   Ing. Mário Jamriška   plk.v.v.    náčelník MsP Myjava 
 



Pozvaní hostia: 
 

1. I.ZŠ  Viestova Myjava, Mgr. Zdenko Šimo, riaditeľ            
2. II. ZŠ Štúrova Myjava,  Mgr. Radovan Biesik, riaditeľ 
3. ZŠ s MŠ Turá Lúka,  PaedDr. Jana Rojková, riaditeľka  
4. MŠ Bradáčova Myjava, Mgr. Ľubica Kozárová, riaditeľka 
5. ZUŠ Myjava, Mgr. Art. Elena Bielčíková, riaditeľka 
6. CVČ Myjava, Mgr. Mário Duga, riaditeľ 
7. ZOS Nezábudka Myjava, Mgr. Barbora Bučková, riaditeľka 
8. Gymnázium Myjava,   Ing. Alena Havlíková, riaditeľka 
9. SPŠ Myjava,   Mgr. Jaroslav Foltín, riaditeľ 
10. Spojená škola Myjava  Mgr. Dagmar Líšková Zemanová, riaditeľka 
11. DSS ÚSVIT Myjava, Mgr. Zuzana Valentová, riaditeľka 
12. TJ  Spartak Myjava,   Ján Viselka 
13. CSS Jesienka, PhDr. Hana Feriancová, riaditeľka 
14. NsP Myjava, PhDr. Elena Štefíková, MPH. , riaditeľka 
15. Centrum pedagogicko psychologického a prevencie Myjava, PaedDr. Lucia 

Czere Eckertová, riaditeľka 
16. Múzeum SNR Myjava,  Mgr. Alena Petráková, riaditeľka 

 
Ako zapisovateľka bola prítomná Denisa Papuláková. 

 

K bodu č. 1: Otvorenie a schválenie programu 

       Zasadnutie slávnostného Hodnotiaceho zasadnutia Mestského zastupiteľstva v 
Myjave zahájil primátor mesta Myjava Pavel Halabrín. Skonštatoval, že dnešné 
zasadnutie bolo zvolané v zmysle platných predpisov. Pozvánka na rokovanie bola 
zverejnená v zmysle prísl. zákona. Pri zahájení bolo prítomných 18 poslancov, 
primátor ho vyhlásil za uznášania schopné. Z neúčasti počas celého dnešného 
zadadnutia sa ospravedlnil poslancec Ing. Pavol Kosík z dôvodu pracovnej cesty v 
zahraničí.  Primátor skonštatoval, že dnešné zasadnutie je slávnostné a nebudú sa 
dnes prerokovávať žiadne dôležité body ani VZN. Dnešné MsZ sa bude venovať 
zhodnoteniu štvorročného volebného obdobia 2018 - 2022 a preto hneď v úvode 
privítal všetkých prítomných poslancov MsZ, pozvaných hostí, vedúcich a 
zamestnancov mestského úradu. Poznaní boli všetci štatutári a vedúci zamestnanci 
všetkých mestských a mestom riadených organizácií, základných a stredných škôl, 
MŠ, inštitúcií s korými mesto úzko splupracuje. Primátor všetkým poďakoval za 
dotetrajšiu spoluprácu a za to, že prijali pozvanie a zúčastnili sa dnešného zasadnutia. 
Spýtal sa prítomných, že pokiaľ má niekto niečo na doplnenie do programu dnešného 
zasadnutia, môže predložiť, keďže je to v zmysle zákona. Primátor informoval, že dnes 
o 13,00 hod. bolo do Sobášnej siene pozvaných primátorom mesta 50 osobností zo 
všetkých oblastí života v meste Myjava. Boli osobne primátorom mesta ocenení za 



dlhoročnú spoluprácu s ním i s mestom počas jeho funkcie ako primátora mesta. Z 
pozvaných bolo prítomných 31 oceňovaných, každý z nich menovite obdržal plaketu s 
poďakovaním primátora mesta Myjava za spoluprácu. Keďže sa nemohli všetci 
pozvaní zúčastniť, bude zoznam mien oceňovaných zverejnený hneď zajtra na 
webovej stránke mesta a plakety im budú dodatočne primátorom odovzdané. Primátor 
poďakoval poslancom za návrhy na oceňovaných na základe jeho výzvy. Materiál v 
podobe Pozvánky sa prikladá ako príloha k zápisnici. Poslanci schválili hlasovaním 
program dnešného rokovania v tomto rozsahu: 
 
 
U z n e s e n i e  č.  135/10/2022 
Mestské zastupiteľstvo v M y j a v e 
I.  p r e r o k o v a l o 

A. Návrh programu rokovania Slávnostného hodnotiaceho zasadnutia MsZ 
v Myjave dňa 20.10.2022 

II. s c h v a ľ u j e 
A. program rokovania MsZ v Myjave dňa 20.10.2022: 

1. Otvorenie, schválenie programu 
2. Určenie overovateľov zápisnice 
3. Pripomienky a otázky občanov 
4. Kontrola plnenia uznesení 
5. Zhodnotenie vývoja mesta 2018-2022 
6. Rôzne 
7. Záver  

 
Hlasovanie poslancov: 
za:  18 
zdržal sa: 0 
proti:            0 
 
 

K bodu č. 2: Určenie overovateľov zápisnice            

     Za overovateľov dnešnej zápisnice určil primátor mesta Pavel Halabrín poslancov 
Ing. Stanislava Tomiča a Ing. Vladimíra Tótha. 

 
 
K bodu č. 3: Pripomienky a otázky občanov 
 
     Na dnešnom zasadnutí neboli prítomní občania mimo pozvaných hostí. 
 
 
K bodu č. 4: Kontrola plnenia uznesení  
 
           Kontrolu plnenia uznesení predložil poslancom mestského zastupiteľstva Ing. 
Vladimír Výdurek, hlavný kontrolór Mesta Myjava. Ústne informoval v krátkom 
prehľade o plnení uznesení z predchádzajúceho zasdnutia MsZ v Myjave zo dňa 
22.09.2022. Na predchádzajúcom zasadnutií MsZ bolo celkovo prijakých 38 uznesení, 



z toho 19 sa týkalo majetkových prevodov. Stav plnenia predmetných uznesení bude 
predložený na prvom pracovnom zasadnutí novozvoleného MsZ v mesiaci 12/2022. 
Poslanci hlasovaním  prijali príslušné uznesenie: 
 

U z n e s e n i e  č.  136/10/2022 
Mestské zastupiteľstvo v M y j a v e 
I.  p r e r o k o v a l o 

A. Kontrolu plnenia uznesení 
II. b e r i e  n a  v e d o m i e   

A. Kontrolu plnenia uznesení 
Hlasovanie poslancov: 
za:  18 
zdržal sa: 0 
proti:            0 
 

 

 

K bodu č. 5:  Zhodnotenie volebného obdobia 2018 - 2022 

    V tomto bode programu poslancom primátor ústne prečítal svoj pripravený materiál 
Zhodnotenie volebného obdobia 2018 – 2022. Materiál nebol doposiaľ zverejnený, 
bude zverejnený až po dnešnom zasadnutí a taktiež ho majú poslanci nafotený k 
dispozícii po skončení zasadnutia. Materiál sa prikladá i ako príloha k zápisnici. V 
úvode primátor poďakoval poslancom Ing. Ľubomírovi Halabrínovi a Petrovi 
Podmajerskému za to, že ako kandidáti na post primátoa mesta vo včerajšej debate 
obhajovali skutočnosť a realitu v akej ekonomickej situácii mesto Myjava je.A uviedli i 
svojich ďalších dvoch kandidátov do obrazu aká je skutočnosť a dokázali otvorene 
vyjadriť svoj názor.  Zároveň však odzneli i niektoré informácie, ktoré si dovolí ešte 
vysvetliť a objasniť ako to naozaj je pravdou. Ku štúdii parkovacej politiky že bola 
zadaná externej firme objasnil, že to nie je pravda, je to stále v štádiu rozpracovania a 
diskusie, keďže to v súčasnej dobe nie je až tak akútnou prioritou a je potrebné si v 
prvom rade ujasniť predstavu ako to má fungovať a bolo by teda zbytočné do toho 
investovať a platiť si externú firmu. Taktiež k informácii že pri rekonštrukcii potoka v 
mestskej čati Turá Lúka sa mohol súčasne vybudovať i cyklochodník poznamenal, že 
to nie je potok, ale rieka a podľa zákona o vodách a príslušnej vyhlášky ide o významný 
vodohospodársky tok preto nie je možné v jeho brehovej časti nič budovať, ide o 
vyhlásené povodňové územie a taktiež vo väčšej časti ide o chránenú územnú 
pamiatku kde je zakázaná akákoľvek činnosť a taktiež rieka Myjava prechádza vo 
viacerých častiach dvormi a zastavanými územiami a výstavba cyklochodníka tu nie je 
možná a realizovateľná ani žiadne pozemkové úpravy v tomto území min. na ďalších 
10 rokov. Ďalej informoval k informácii, že mesto musí vrátiť TSK územie lesoparku 
pod NsP Myjava kde bola plánovaná IBV. Toto nie je pravdou, mesto prijalo s TSK 
záväzok že za rozdiel ceny, ktorý vznikol mesto vybuduje z pavilónu býv. Mikrobiológie 
byty, ktoré budú prednostne určené pre pracovníkov NsP Myjava. Tento záväzok bol 



na tri roky a mal byť splnený do konca júna 2022. Rokuje sa s vedením TSK i s 
právnym oddelením ako tento záväzok vyriešiť, keďže zámer výstavby bol zastavený 
z dôvodu petície. Dohoda s TSK naďalej pretrváva, i v súčasnej dobe má NsP pre 
svojich zamestnancov pridelených 6 mestských nájomných bytov, ktorých pridelenie 
sa schvaľuje Mestským zastupiteľstvom. Taktiež bola spomínaná problematika 
energetiky. Je to veľmi zložitý proces. V meste je však dostatok kalifikovaných a 
cetifikovaných odborníkov v oblasti energetiky s ktorými už mesto spolupracuje. Na 
niektorých hodnoteniach už sa pracuje a prvé čo si mesto dalo vypracovať je 
energetické posúdenie krytej plavárne a športového areálu. Pri zadaní externej firme 
by sa to určite predražilo no k riešeniam bude musieť prísť. Pre budúce MsZ i primátora 
mesta je toto prioritou Primátor prečítal celý svoj materiál o zhodnotení volebného 
obdobia 2018 - 2022. V závere ešte raz všetkým poďakoval za spoluprácu. 

 

 

K bodu č. 6: Rôzne 

     V tomto bode pani poslankyňa Mgr. Viera Feriancová ústne krátkym predslovom 
poďakovala primátorovi mesta v mene všetkých poslancov MsZ za dlhoročnú 
spoluprácu, za všetko čo pre mesto urobil za svojich 20 rokov pôsobenia vo funkcii 
primátora a čím všetkým prispel k rozvoju mesta Myjava a odovzdala spoločne 
s poslancami Ing. Milanom Majtánom a Milanom Fúskom kyticu a vecné dary. Za 
dlhoročnú spoluprácu poďakovala primátorovi i riaditeľka Múzea SNR Mgr. Alena 
Petráková. 

 

 

K bodu č. 7: Záver 

       Program dnešného riadneho zasadnutia bol prerokovaný a nakoľko poslanci 
nemali ďalšie pripomienky, poďakoval p. primátor mesta Pavel Halabrín prítomným za 
účasť, informoval poslancov, že nasledujúce zasadnutie MsZ bude Ustanovujúce 
a musí byť zvolané najneskôr do 30 dní po voľbách. Zaháji ho ešte on ako súčasný 
primátor a po zložení sľubu bude pokračovať novozvolený primátor mesta 
a novozvolené zastupiteľstvo. V závere pozval všetkých poslancov a pozvaných hostí 
na občerstvenie do zasadacej miestnosti MsÚ Myjava. 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

Pavel  H a l a b r í n                                                            Mgr. Lenka P i p o v á          

primátor mesta                                                                    zástupca primátora        

 
 

  

 

 

 

                                                 zapisovateľka: 

                                                 Denisa Papuláková 

 

 

 

O v e r o v a t e l i a: 

 

 

 

 

 

Ing. Vladimír Tóth                                              Ing. Stanislav Tomič 

poslanec MsZ                                                        poslanec  MsZ 

 


